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De huidige situatie  
De CSG Jan Arentsz biedt momenteel een theoretische en gemengde leerweg vmbo en een 
onderbouw leerweg havo en vwo. In de afgelopen jaren is de wens uitgesproken door de 
gemeenteraad om een volledige leerweg havo te realiseren in Langedijk. In het College programma; 
“Schakelen en verbinden” 2010-2014 is opgenomen dat ons college zich de komende jaren inzet voor 
een volledige leerweg havo bij de CSG Jan Arentsz in Langedijk. 
 
 
Voor 2014 is er nog geen volledige leerweg havo gerealiseerd 
Onlangs is door het voortgezet onderwijs in de regio het regionaal plan onderwijsvoorzieningen 
opgesteld (RPO). Het RPO (zie bijlage 1.) wordt eens in de vijf jaar opgesteld. Het plan bevat onder 
andere een omschrijving waar het vmbo, havo en vwo voor staan in de regio’s en welke 
ontwikkelingen zich voordoen. De CSG Jan Arentsz heeft besloten bij het regionaal plan 
onderwijsvoorzieningen nog niet daadwerkelijk in te brengen om een volledige leerweg havo te willen 
realiseren. Wel zijn door het bestuur verkennende gesprekken gevoerd met Trinitas en SOVON om na 
te gaan of deze bevoegde gezagen bezwaren zouden hebben. In het plan heeft de CSG Jan Arentsz 
dus wel de wens uitgesproken, want de directie van het Jan Arentsz wil zich op langere termijn wel 
inzetten om een bovenbouw havo te realiseren in Langedijk. De CSG Jan Arentsz wil zich echter de 
komende twee jaar richten op andere zaken. 
 
 
De argumenten om nu niet in te zetten op een bovenbouw havo zijn de volgende: 

 Mede vanwege een leerlingendaling gaat het Jan Arentsz nu eerst werken aan het versterken 
van de interne organisatie. Om dat waar te maken zet het Jan Arentsz in op drie K’s: 
schoolKlimaat, de onderwijsKenmerken en onderwijsKwaliteit. (zie bijlage 2.) 

 Op dit moment zijn andere besturen beducht voor de verplaatsing van leerlingenstromen die 
het openen van een havo bovenbouw in Langedijk met zich meebrengt. In de systematiek van 
het RPO dienen zij evenwel akkoord te gaan. 

 Het aantal leerlingen van havo en vwo zal in de komende jaren in de regio niet toenemen. De 
verwachting is dat de strengere exameneisen invloed zullen hebben op het aannamebeleid 
van de scholen en op de wijze waarop scholen de interne doorstroom richting havo en vwo 
zullen vormgeven. 
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Verwachtingen voor de toekomst 
De directie staat ervoor open om zich op termijn wederom in te zetten voor een bovenbouw havo. Om 
bovenstaande redenen zal daar nu niet actief op worden ingezet.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


